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Protokół Nr XLVI/2022 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 1 7 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . 

X L V I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
1 7 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 3 : 2 0 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , u l . J . Chełmońskiego 1 4 . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca Wójta, 
p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z , p . E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , p r a c o w n i c y Urzędu 
G m i n y i mieszkańcy. 

Punkt 1 . 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X L V I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem 
o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z X L V I sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością 1 4 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X L V I s e s j i 
i zgłosił w n i o s e k o zmianę p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d dotyczący: 
- wykreślenia p k t 6 . Informacja o pozyskiwaniu środków zewnętrznych przez Gminę Mińsk 
Mazowiecki - p k t z o s t a n i e z a p r e z e n t o w a n y n a s e s j i g r u d n i o w e j z e względu n a potrzebę 
p r z e d s t a w i e n i a pełnej i n f o r m a c j i ; 
- wykreślenia p k t 1 0 . Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych - p o p r a c a c h K o m i s j i Budżetowej z d e c y d o w a n o się n i e wprowadzać z m i a n 
wysokości s t a w e k p o d a t k u o d środków t r a n s p o r t o w y c h i w związku z t y m n i e t r z e b a 
podejmować uchwały w t y m z a k r e s i e , 
- d o d a n i e p o p k t 2 1 p k t Uchwala w sprawie przekazania skargi na Radę Gminy 

str. 2/13 



Mińsk Mazowiecki ~ uchwała j e s t niezbędna d o p r z e k a z a n i a s k a r g i , która wpłynęła n a Radę 
G m i n y d o W o j e w o d y M a z o w i e c k i e g o , z g o d n i e z k o m p e t e n c j a m i . 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4. Przyjęcie protokołu z X L V s e s j i R a d y G m i n y 
5. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
6. P r z e d s t a w i e n i e p r o j e k t u budżetu g m i n y n a 2 0 2 3 r . 
7 . Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie g m i n y n a 2 0 2 2 r o k 
8. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 2 - 2 0 2 6 
9. Uchwała w s p r a w i e obniżenia średniej c e n y s k u p u żyta d o w y m i a r u p o d a t k u r o l n e g o 
10. Uchwała w s p r a w i e obniżenia średniej c e n y sprzedaży d r e w n a , przyjmowaną j a k o 

p o d s t a w a o b l i c z a n i a p o d a t k u leśnego n a 2 0 2 3 r . n a t e r e n i e G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
U . Uchwała w s p r a w i e określenia górnych s t a w e k opłat z a odbiór odpadów k o m u n a l n y c h 

p o n o s z o n y c h p r z e z właścicieli nieruchomości, którzy n i e są obowiązani d o p o n o s z e n i a 
opłat z a g o s p o d a r o w a n i e o d p a d a m i k o m u n a l n y m i n a r z e c z g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

12. Uchwała w s p r a w i e „Wieloletniego p r o g r a m u g o s p o d a r o w a n i a m i e s z k a n i o w y m z a s o b e m 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 2 - 2 0 2 7 " 

13. Uchwała w s p r a w i e „Regulaminu w s p r a w i e z a s a d w y n a j m o w a n i a l o k a l i mieszkań 
wchodzących w skład z a s o b u m i e s z k a n i o w e g o g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i " 

14. Uchwała w s p r a w i e u c h w a l e n i a z m i a n y m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o e t a p A 4 d l a miejscowości K a r o l i n a i Wólka Mińska 

15. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o d l a części miejscowości G l i n i a k 

16. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o d l a części miejscowości M a r i a n k a 
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17. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o d l a miejscowości H u t a Mińska 

18. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w e g o p l a n u z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o d l a miejscowości C i e l e c h o w i z n a 

19. Uchwała w s p r a w i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i n a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
20. Uchwała w s p r a w i e p r z e k a z a n i a s k a r g i n a Radę G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
21. W o l n e w n i o s k i 
22. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z X L V sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu — 
u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 

Punkt 5. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Przewodniczący Rady - podziękował z a dotację uzyskaną n a u l . Osiedlową w Z a m i e n i u 
i u l . Willową w P o d r u d z i u . G m i n i e udało się pozyskać środki n a o k . 5 0 % kosztów t e j d r o g i . 

Punkt 6. 
Przedstawienie projektu budżetu gminy na 2023 r. 

Wójt Gminy - poinformował, że p r o j e k t budżetu został o p r a c o w a n y w t e r m i n i e z g o d n y m 
z p r z e p i s a m i p r a w a . N i e s t e t y n i e można było uwzględnić w s z y s t k i c h wniosków i p o t r z e b 
mieszkańców z e względu n a o g r a n i c z o n e środki. W y d a t k i p l a n o w a n e są w wysokości 
1 1 2 7 3 5 1 5 9 , 7 1 zł. D o c h o d y budżetu p l a n o w a n e są w wysokości 8 8 1 2 6 2 5 8 zł. W związku 
z t y m s z a c o w a n y d e f i c y t budżetu j e s t w wysokości 2 4 6 0 8 9 0 1 , 7 1 zł. Część długu 
p r z e n i e s i o n a z o s t a n i e n a l a t a k o l e j n e i zadłużenie n a 2 0 2 3 r . będzie z a p e w n e m n i e j s z e 
0 o k . 1 0 m i n zł. Powiedział również, że część wniosków dotyczących s p r a w d r o g o w y c h , 
które n i e zostały uwzględnione w p r o j e k c i e budżetu, będzie starał się realizować z bieżącego 
u t r z y m a n i a dróg. P r z e w i d u j e się również 4 5 0 t y s . zł n a i n i c j a t y w y l o k a l n e . 
Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że 2 8 l i s t o p a d a K o m i s j a Oświaty, K u l t u r y 
1 S p o r t u będzie w s w o i m z a k r e s i e pracować n a d p r o j e k t e m budżetu, a K o m i s j a Budżetu 
i I n w e s t y c j i j e s t wstępnie z a p l a n o w a n a n a dzień 5 g r u d n i a . 

Punkt 7. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały i zgłosiła a u t o p o p r a w k i . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 0 7 . 2 0 2 2 stanowi załącznik cło niniejszego protokołu. 

Punkt 8. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2022-2026 

Skarbnik Gminy - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y 
F i n a n s o w e j d o z m i a n w budżecie i przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2022-2026 została podjęta 
Uchwała N r X L V I . 4 0 8 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego 

Przewodniczący Rady - poinformował, że K o m i s j a Budżetu i I n w e s t y c j i zaproponowała 
z m n i e j s z e n i e średniej c e n y s k u p u żyta, p o d a n e j p r z e z P r e z e s a G U S , z k w o t y 7 4 , 0 5 zł z a 1 d t 
d o k w o t y 5 5 , 0 0 zł z a 1 d t . P o z m n i e j s z e n i u średniej c e n y żyta, s t a w k i p o d a t k u będą wynosić 
d l a g o s p o d a r s t w r o l n y c h 1 3 7 , 5 0 zł z a h a p r z e l i c z e n i o w y , a d l a pozostałych użytków r o l n y c h 
2 7 5 , 0 0 zł z a h a f i z y c z n y . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rołnego 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 0 9 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2023 r. 
na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady - poinformował, że z g o d n i e z k o m u n i k a t e m P r e z e s a G U S średnia 
c e n a d r e w n a u z y s k a n a p r z e z nadleśnictwa z a p i e r w s z e t r z y kwartały 2 0 2 2 r . wyniosła 
3 2 3 , 1 8 zł z a 1 m ^ . K o m i s j a Budżetowa p r o p o n u j e obniżenie średniej c e n y sprzedaży d r e w n a 
przyjętej j a k o podstawę o b l i c z e n i a p o d a t k u leśnego n a o b s z a r z e G m i n y w 2 0 2 3 r . 
d o k w o t y 2 5 9 , 1 0 zł. 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 
podstawa obliczania podatku leśnego na 2023 r. na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 
została p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 0 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Mińsk Mazowiecki 

Wicewójt - poinformował, że d o podjęcia uchwały obligują z a p i s y u s t a w o w e . W s t o s u n k u 
d o właścicieli nieruchomości, którzy n i e z a w a r l i u m o w y n a o d b i e r a n i e odpadów Wójt w y d a j e 
decyzję n a o k r e s j e d n e g o r o k u i wówczas s t a w k i n i e mogą być wyższe niż t e , które określono 
w u c h w a l e . Z a p r o p o n o w a n e s t a w k i zostały p r z y g o t o w a n e n a p o d s t a w i e b a d a n i a r y n k u . 
Wicewójt zaprezentował s t a w k i z a p r o p o n o w a n e w p r o j e k c i e uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p 3 d a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uehwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 
ponoszonych przez właścieiełi nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Mińsk Mazowiecki 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I , 4 1 1 , 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2022-2027" 

Pani Sekretarz - poinformowała, że p r o j e k t uchwały został p r z y g o t o w a n y w związku z t y m , 
że kończy się 5 l e t n i o k r e s n a j a k i został przyjęty p o p r z e d n i p r o g r a m . P o p r z e d n i o W i e l o l e t n i 
p r o g r a m i R e g u l a m i n w s p r a w i e z a s a d w y n a j m u były przyjęte jedną uchwałą, 
a l e z e względów p r a k t y c z n y c h p o s t a n o w i o n o rozdzielić t e d w a d o k u m e n t y . Jeśli c h o d z i 
o w i e l o l e t n i p r o g r a m t o zostały z a k t u a l i z o w a n e d a n e w n i m z a w a r t e . 
Radna Ewa Szczęśniak - poprosiła o u z a s a d n i e n i e p o z y c j i f i n a n s o w y c h z a w a r t y c h 
w p r o j e k c i e uchwały. 
Pani Sekretarz - powiedziała, że m e r y t o r y c z n i e w i m i e n i u Wójta o d p o w i a d a z a t o G m i n n y 
Zakład G o s p o d a r k i K o m u n a l n e j i t a k i e k o s z t y zarządu zostały z a p r o p o n o w a n e . N a K o m i s j i 
niektórzy r a d n i w s k a z y w a l i , że t e k o s z t y są z a w y s o k i e , a l e w p r o j e k c i e uchwały p o d a n e 
zostały k o s z t y m a k s y m a l n e i być może będą o n e niższe. O d 1 g r u d n i a będzie n o w y 
K i e r o w n i k G Z G K i n a p e w n o będzie t o p r z e d m i o t e m a n a l i z y . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 10 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
4 radnych. 
Uchwała w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2022-2027" została podjęta 
Uchwała N r X L V I , 4 1 2 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie „Regulaminu w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkań 

wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy Mińsk Mazowiecki" 

Pani Sekretarz - poinformowała, że zawartość m e r y t o r y c z n a R e g u l a m i n u n i e u l e g a z m i a n i e 
w s t o s u n k u d o o b e c n i e obowiązującej. J e s t t y l k o r o z d z i e l e n i e t e g o d o k u m e n t u z W i e l o l e t n i m 
P r o g r a m e m i przyjęcie g o osobną uchwałą. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 12 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie „Regulaminu w sprawie zasad wynajmowania łokałi mieszkań 
wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy Mińsk Mazowiecki" została 
podjęta 
Uchwała N r X L V I . 4 1 3 , 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego etap A4 dla miejscowości Karolina i Wólka Mińska 

Pani Urszula M I L E W S K A pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że p r z e d s t a w i o n y 
p r o j e k t uchwały d o t y c z y z m i a n y części t e k s t o w e j p l a n u odnoszącej się t y l k o 
d o miejscowości K a r o l i n a . Z m i a n i e u l e g a § 13 u s t . 2 p k t 2 , który o t r z y m u j e b r z m i e n i e : 
„2) d o p u s z c z a się k o r z y s t a n i e z e s t u d n i i n d y w i d u a l n y c h , z a wyjątkiem terenów o z n a c z o n y c h 
n a r y s u n k u p l a n u s y m b o l a m i : 2 2 . 2 7 M N / U , 2 2 . 2 8 M N / U , 2 2 . 3 3 M N / U i 2 2 . 4 3 M N / U " . Z m i a n a 
w y n i k a z w n i o s k u B u r m i s t r z a Mińska M a z o w i e c k i e g o dotyczącego planów powiększenia 
c m e n t a r z a , c o wiąże się z w y z n a c z e n i e m 5 0 m i 1 5 0 m s t r e f ograniczeń w z a k r e s i e ujęć 
w o d y . Powiększenie c m e n t a r z a s p o w o d u j e , że s t r e f a t a p r z e s u n i e się n a t e r e n y g m i n n e . 
W związku z t y m k o n i e c z n e j e s t w p r o w a d z e n i e zapisów dopuszczających lokalizację s t u d n i 
i n d y w i d u a l n y c h p o z a t e r e n a m i objętymi zmianą. Przedstawiła też j a k i c h terenów d o t y c z y 
p r o j e k t . O d 1 6 września d o 1 1 października 2 0 2 2 r . można było zapoznać się z p r o j e k t e m 
uchwały, 1 0 października odbyła się d y s k u s j a p u b l i c z n a , a d o 2 8 października można było 
składać u w a g i - żadna u w a g a n i e wpłynęła. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
Gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego etap „A4" - tereny położone 
w miejscowościach: Karolina i Wólka Mińska została podjęta. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 4 , 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 15. 
Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gliniak 

Pani Urszula Milewska pracownik Urzędu Gminy - poinformowała j a k i c h terenów 
d o t y c z y p r o j e k t uchwały o r a z p r o j e k t y uchwał z a w a r t e w k o l e j n y c h p k t . Sporządzenie 
n o w y c h planów z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o p o d y k t o w a n e j e s t koniecznością 
a k t u a l i z a c j i m i e j s c o w y c h planów z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o o r a z realizacją p o t r z e b 
i n w e s t y c y j n y c h właścicieli gruntów n a t e r e n a c h objętym przystąpieniem. Są t o głownie 
t e r e n y p r z e z n a c z o n e p o d zabudowę: mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową, letniskową, 
usługową w t y m usługi p u b l i c z n e o r a z t e r e n y r o l n e . U z a s a d n i e n i e j e s t tożsame d l a 
pozostałych projektów uchwał w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia m i e j s c o w y c h planów 
z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Gliniak została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 5 , 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Marianka 

Radny Jakub Samborski - poprosił o i n f o r m a c j e dotyczące a k t y w i z a c j i z a l e w u M a r i a n k a . 
Pani Milewska - powiedziała, że G m i n a n i e j e s t właścicielem t e g o t e r e n u , więc n i e może 
podać żadnych k o n k r e t n y c h i n f o r m a c j i . M a j e d n a k nadzieję, że p l a n m i e j s c o w y skłoni 
d o chęci i n w e s t o w a n i a w t y m t e r e n i e . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są j e s z c z e p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Marianka została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 6 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Huta Mińska 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Huta Mińska została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 7 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 18. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Cielechowizna 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Cielechowizna została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 8 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
poinformował o p r z e d m i o c i e s k a r g i i przedstawił opinię K o m i s j i w s p r a w i e s k a r g i . 
K o m i s j a zajęła s t a n o w i s k o rekomendujące u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 
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Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
P r o j e k t uchwały zakłada u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została 
p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 1 9 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwała w sprawie przekazania skargi na Radę Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady - poinformował, że 1 1 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . wpłynęła s k a r g a n a Radę 
G m i n y , która dotyczyła n i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i z d n i a 15 października 2 0 2 2 r . i przedłużenia 
t e r m i n u j e j r o z p a t r z e n i a d o 2 4 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . - c h o d z i t u o skargę, która w p o p r z e d n i m p k t 
została u z n a n a z a bezzasadną. Poinformował również, że z g o d n i e z K o d e k s e m Postępowania 
A d m i n i s t r a c y j n e g o s k a r g a p o w i n n a zostać p r z e k a z a n a d o r o z p a t r z e n i a W o j e w o d z i e . 
Następnie zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przekazania skargi na Radę Gminy Mińsk Mazowiecki została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X L V I . 4 2 0 . 2 0 2 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Wołne wnioski 

Wójt - podał a k t u a l n e i n f o r m a c j e dotyczące s p r a w y s p r z e d k i l k u l a t związanej z o d e b r a n i e m 
krów j e d n e m u z rolników z t e r e n u g m i n y z e względu n a i c h zły s t a n . 
Pan Władysław Celiński sołtys Grębiszewa - zapytał o antenę telekomunikacyjną 
w Z a m i e n i u i u i s z c z a n i e opłat z t e g o tytułu n a r z e c z G m i n y . Zapytał również o możliwość 
w y k o n a n i a k a n a l i z a c j i w Grębiszewie i podłączenie d o s i e c i w R u d z i e n k u - o s p r a w i e mówił 
w i e l e l a t t e m u , g d y powstawały p l a n y k a n a l i z a c y j n e w R u d z i e n k u , a l e n i c w t y m z a k r e s i e 
n i e z r o b i o n o . Grębiszew n i e j e s t uwzględniony w g m i n n y c h p l a n a c h k a n a l i z a c y j n y c h . 
Poruszył też p r o b l e m z gazyfikacją g m i n y , zauważając, że p r z e z t e r e n y g m i n n e b i e g n i e 
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główna n i t k a gazociągu, a o k o l i c z n e miejscowości n i e są z g a z y f i k o w a n e . 
Wójt - s p r a w d z i j a k wygląda s p r a w a z wieżą telekomunikacyjną w Z a m i e n i u i u d z i e l i 
i n f o r m a c j i w t y m z a k r e s i e . S p r a w d z i też możliwość k a n a l i z o w a n i a Grębiszewa p o p r z e z sieć 
z G m i n y Kołbiel i dodał, że n a s z a G m i n a n i e zakończy b u d o w y k a n a l i z a c j i n a głównej s i e c i 
w P o d r u d z i u , Z a m i e n i u i M a l i s z e w i e . W przyszłości, w k o l e j n y c h e t a p a c h sieć k a n a l i z a c y j n a 
będzie r o z b u d o w y w a n a . W s p r a w i e g a z y f i k a c j i i możliwości podłączenia k o l e j n y c h 
mieszkańców d o gazociągu Wójt przeprowadzał w i e l e rozmów z p r z e d s t a w i c i e l a m i 
M a z o w i e c k i e j Spółki G a z o w n i c z e j i s p r a w a p o z o s t a j e o t w a r t a . 
Przewodniczący Rady - poinformował o p r a c a c h p o d e j m o w a n y c h w z a k r e s i e 
w y p r a c o w a n i a o b e c n e j s t r a t e g i i i m o d e l u k a n a l i z o w a n i a g m i n y . Przyjęto, że k a n a l i z a c j a 
będzie w y k o n y w a n a w głównych k i e r u n k a c h i w głównych u l i c a c h w d a n y c h 
miejscowościach, więc w p i e r w s z y m e t a p i e skorzystają t y l k o t e o s o b y , które mieszkają p r z y 
t y c h d r o g a c h . Zamysł był t a k i , żeby wyjść z kanalizacją n a główne u l i c e i w d a l s z y m e t a p i e 
projektować k o l e j n e o d c i n k i s i e c i i rozwijać j e . Powiedział również, że są już ogłaszane 
p r z e t a r g i n a budowę k a n a l i z a c j i i G m i n a s t a r a się jednocześnie wykonywać kanalizację 
w c z t e r e c h głównych k i e r u n k a c h . 
Radny Maciej Gałązka - powiedział, że p r z y b u d o w i e k a n a l i z a c j i p a t r z o n o również 
n a ekonomię i z w r o t t e j i n w e s t y c j i . Główne n i t k i mają być b u d o w a n e t a m g d z i e j e s t 
najgęstsza z a b u d o w a . Powiedział też, że należy mówić o i n w e s t y c j a c h , które n i e zostały 
w y k o n a n e z g o d n i e z o c z e k i w a n i a m i , n p . u t w a r d z e n i e p o b o c z y n a u l . M i o d o w e j . Z a d a n i e 
zostało o d e b r a n e , a l e i n w e s t y c j a była n i e z g o d n a z dokumentacją, ponieważ powtórzono 
odbiór i o d w i e r t y n i e zgadzały się z z a p i s a m i d o k u m e n t a c j i . N e g a t y w n i e odniósł się również 
d o s p o s o b u p r o w a d z e n i a b u d o w y k a n a l i z a c j i w B u d a c h J a n o w s k i c h . 
Wicewójt - w s p r a w i e p o b o c z y p r z y u l . M i o d o w e j w M a r i a n c e powiedział, że w z a p y t a n i u 
o f e r t o w y m została w y b r a n a firma, która miała wykorytować istniejące p o b o c z e n a szerokości 
5 0 c m i ułożyć 1 5 c m warstwę k r u s z y w a . P r a c e zostały w y k o n a n e , był nadzór i n s p e k t o r a 
n a d z o r u , który w t r a k c i e o d b i o r u n i e zgłaszał zastrzeżeń. P o o d b i o r z e r a d n y Gałązka pokazał, 
że są m i e j s c a , w których w y m a g a n i a n i e zostały spełnione. W związku z t y m Wójt zarządził 
komisję, która w t e r e n i e sprawdziła tę sprawę. P r z e p r o w a d z o n o o d k o p y n a zewnętrznych 
krawędziach i okazało się, że w większości przypadków grubość n i e była z a c h o w a n a . 
Jeśli c h o d z i o szerokość t o były m i e j s c a , w których było węziej, były też m i e j s c a 
z odpowiednią szerokością i m i e j s c a , w których szerokość była większa niż przyjęta 
w d o k u m e n t a c j i . Złożone zostało w związku z t y m w y p o w i e d z e n i e o d b i o r u i o c z e k u j e się n a 
u s t o s u n k o w a n i e w y k o n a w c y . I n s p e k t o r n a d z o r u również został w e z w a n y d o u d z i e l e n i a 
wyjaśnień. N i e było płatności i o c z e k u j e się n a pełne wyjaśnienie t e j s y t u a c j i . 
Mieszkaniec Gminy - powiedział, że j e s t w y k o n y w a n e p o b o c z e p r z e d Iłówcem i n i e m a 
żadnego n a d z o r u , a p r a c e są w y k o n y w a n e w nieprawidłowy sposób, więc p r o s i 
o s p r a w d z e n i e t e g o zgłoszenia. Powiedział również, że o b r a z e m nędzy i r o z p a c z y j e s t t o , 
że podatników i wójtów firmy robią t a k w głąba - Przewodniczący Rady poprosił o b a r d z i e j 
s t o n o w a n e w y p o w i e d z i i n i e używanie t a k i c h epitetów n a s e s j i r a d y . Mieszkaniec 
odpowiedział, że j e s t p o d a t n i k i e m i płacił p o d a t k i g d y Przewodniczącego n i e było n a świecie 
- Przewodniczący odpowiedział, że w s z y s c y jesteśmy p o d a t n i k a m i , a j e g o u w a g a d o t y c z y 
t y l k o t e g o , że w s z y s c y p o w i n n i się w z a j e m n i e szanować. Powiedział również, że t o o n 
p r o w a d z i o b r a d y i życzy s o b i e , żeby d y s k u s j a była s t o n o w a n a i w n o r m a l n y m t o n i e . 
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Można przekonywać się n a a r g u m e n t y , a l e p r o s i o z a c h o w a n i u s p o k o j u i używanie 
właściwego języka. Następnie odbyła się w y m i a n a zdań pomiędzy mieszkańcem 
i Przewodniczącym R a d y . 
Mieszkaniec, kontynuując swoją wypowiedź, zapytał o odpowiedź Wójta n a p y t a n i e 
dotyczące płacenia p o d a t k u p r z e z firmę prowadzącą działalność n a g m i n n e j działce 
w G l i n i a k u o r a z z a i l e metrów j e s t płacony p o d a t e k . Zapytał też, c z y j e s t obowiązek 
u m i e s z c z a n i a n a b u d y n k a c h numerów, b o w G l i n i a k u n a w s p o m n i a n e j p o s e s j i n i e m a 
n u m e r u . Powiedział również, że n i e m a t a m s e g r e g a c j i śmieci i udowadniał t o k i l k a l a t t e m u 
n a w i z j i l o k a l n e j Wicewójtowi, który s a m stwierdził, że były s p a l a n e śmieci n a z a p l e c z u . 
P o r u s z a n a była też s p r a w a n i e l e g a l n e j w y c i n k i d r z e w p r z y t y m o b i e k c i e . 
Przewodniczący Rady - powiedział, że są t o t e m a t y , które były już p r z e d m i o t e m 
p o s i e d z e n i a K o m i s j i R e w i z y j n e j w p o p r z e d n i e j k a d e n c j i i zostały u z n a n e p r z e z Komisję 
z a b e z z a s a d n e . W t e j k a d e n c j i też był w n i o s e k w t e j s p r a w i e i K o m i s j a również zajmowała 
się s z e r e g i e m s p r a w i również n i e s t w i e r d z o n o uchybień, więc było t o wyjaśnione. 
N i e można cały c z a s wracać d o t y c h s a m y c h tematów. Przewodniczący poprosił o mówienie 
o r z e c z a c h n o w y c h , które są d o p r z e k a z a n i a , b o n i e m a z g o d y n a w r a c a n i e d o t y c h s p r a w 
n a t e j s e s j i . Jeśli n i e z o s t a n i e t o u s z a n o w a n e t o o d b i e r z e głos i zakończy sesję. 
Mieszkaniec zapytał, c o w t a k i m r a z i e zostało w t y m z a k r e s i e z r o b i o n o - następnie 
wywiązała się d y s k u s j a , w związku z którą Przewodniczący Rady powiedział, że n i e s t e t y 
m u s i odebrać g l o s i zamknąć o b r a d y . 

Przewodniczący R a d y G m i n y zakończył o b r a d y X L V I s e s j i R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , które odbyły się w d n i u 1 7 l i s t o p a d a 2 0 2 2 r . 
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Paweł Drobotowski 

Punkt 22. 
Zaniknięcie obrad 
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